



Open Data Hackathon 2023-2024

SMART LIVING

開放數據創新應用HACKATHON比賽

智慧生活

Secondary Stream
中學組



ODH 2023 Application (Secondary Stream)

ODH 2023 報名表 (中學組)

Open Data Hackathon 2023 (ODH) 開放數據應用比賽 2023

Application deadline: 15/11/2023

ODH 2023 Official website: <https://events.hk-tag.org/smartliving/>

截止日期：15/11/2023

ODH 2023 官方網站：https://events.hk-tag.org/smartliving_tc/

About Program Details: <https://events.hk-tag.org/program-details-2023/>

有關活動詳情: <https://events.hk-tag.org/tc-program-details2023/>

School Contact Info 學校聯絡人資訊

(Fill below if team is formed under school's recommendation)

(如團隊是學校推薦組建的，請填寫以下內容)

School Name

學校名稱

Name of the

teacher-in-charge

負責老師姓名

Position 職位

Phone no. 聯絡電話

(WhatsApp)

Email Address

電郵地址

參賽者個人資訊 Personal Particulars of Participant(s)

Points to note:

1. Each team can be formed up to 4 people.
2. Please provide accurate personal information for documentation and certificate issuing.

留意事項：

1. 每組可有最多四人參與。
2. 請提供正確的個人資料作紀錄及證書印刷。

Team leader 隊長 –

Full Name (English)

英文全名

Grade 年級

School Name 學校名稱

Phone No. 電話號碼

(WhatsApp)

Email Address

電郵地址

Member#1 隊員一

Full Name (English)

英文全名

Grade 年級

School Name 學校名稱

(Fill in if different from others/
若與其他不同請填寫)

Phone No. 電話號碼

(WhatsApp)

Email Address

電郵地址

Member#2 隊員二

Full Name (English)

英文全名

Grade 年級

School Name 學校名稱

(Fill in if different from others/
若與其他不同請填寫)

Phone No. 電話號碼

(WhatsApp)

Email Address

電郵地址

Member#3 隊員三

Full Name (English)

英文全名

Grade 年級

School Name 學校名稱

(Fill in if different from others/
若與其他不同請填寫)

Phone No. 電話號碼

(WhatsApp)

Email Address

電郵地址

Terms and Conditions

1. Applicants are advised to be aware of the best practice and case-based experience as promulgated by the Office of Privacy Commissioner for Personal Data.
2. Applicants are reminded that any person who, without the permission of the Leading Organiser of this event, offers an advantage to parties involved in the Hackathon as a reward or inducement for doing any act or showing favour in relation to the Hackathon commits an offence of the Prevention of Bribery Ordinance (Cap. 201).
3. To avoid conflicts of interest and the perception as such, applications for the Hackathon from sponsors will not be accepted.
4. HKtag may use your submitted work and event records, including video and photos taken at this event, for the purpose of promotions and marketing.
5. Hong Kong Technology Advancement Group (HKtag), as the Leading Organiser of Open Data Hackathon, has all rights reserved in regard of this initiative and is the final decision maker to all results and revision made according to different arrangements for this Open Data Hackathon event. In case of any dispute, the decision of the Leading Organiser, HKtag, will be final and binding on all parties concerned.

You and your teammates are well aware of all the terms, conditions and notes here and all relevant information and rules stated in our website for this event.

條款及細則

1. 參賽者應參考由個人資料隱私專員公署所發出的最佳行事方式和案例經驗。
2. 參賽者必須明白，任何人在未經本次比賽主辦方允許的情況下，向比賽有關的各方提供好處作為獎勵或行動的誘因，以便有利於本次比賽，將構成《防止賄賂條例》（第 201 章）所定的罪行。
3. 為避免利益衝突及不當聯想，本次比賽的贊助商的參賽申請將不被接納。
4. HKtag 可使用參賽者提交之方案及活動上拍攝之照片、影片等，作宣傳及推廣用途。
5. 在任何爭議的情況下，主辦方的決定將是最終的且對所有有關方面具有約束力。